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Verslag algemene ledenvergadering op woensdag 16 februari 2022 bij Wim Tijbosch  

 

Aanwezig: 2 bestuursleden, 5 leden en Danielle Edelenbosch via Zoom.  

Bericht van verhindering: Marjon Kleefstra, Erik van Velzen en Ton van der Lee. 

 

1. Opening 

 - De voorzitter opent om 20.00 uur de vergadering en heet iedereen welkom. 

 - De voorzitter gaat kort in op het overlijden van Mies en haar betekenis voor de vereniging en de wijk. 

2. Verslag algemene ledenvergadering 2021 

 - De ledenvergadering moest i.v.m. de corona-maatregelen digitaal worden afgewikkeld. De leden zijn 

met de nieuwsbrief van februari 2021 geïnformeerd en konden de stukken opvragen. Enkele leden 

hebben dat gedaan. Er zijn geen opmerkingen gemaakt. Het verslag van de ledenvergadering over 

2020, het financieel verslag over 2020 en de begroting voor 2021 worden alsnog goedgekeurd. 

3. Benoeming bestuursleden 

 - Jan Hendrik Galdiga, onze penningmeester, heeft een andere baan en verhuist binnenkort. Wij zijn 

blij dat Danielle Edelenbosch zich beschikbaar stelt als nieuwe penningmeester. Nadat zij zich heeft 

voorgesteld, bedankt de voorzitter Jan Hendrik en wordt Danielle bij acclamatie benoemd. 

4. Terugblik over 2021 

 - De voorzitter verwijst naar het uitgedeelde activiteitenoverzicht en de inventarislijst. Een van de le-

den wijst erop dat in 2021 ook nog de witte paaltjes zijn geverfd.  

 - De voorzitter bedankt de leden van de Kidsclub, de Pensionado’s en iedereen die geholpen heeft om 

er weer mooi verengingsjaar van te maken. 

5. Financieel verslag over 2021 

 - De voorzitter meldt dat de kascommissie de boeken en bescheiden heeft gecontroleerd en in orde 

bevonden. De penningmeester geeft een toelichting. Het financieel verslag wordt goedgekeurd en de 

penningmeester wordt decharge verleend. 

6. Begroting 2022 

 - De penningmeester geeft een toelichting. Hij geeft aan dat het bestuur besloten heeft om geen bij-

drage meer te vragen voor het lenen van materialen uit de Tool-o-theek. Dat was € 2,-per dag. De 

penningmeester geeft aan dat de materialen wel zijn opgenomen op de inventarislijst maar dat zij 

zijn afgeschreven. De begroting wordt goedgekeurd. 

7.  Activiteiten en belangenbehartiging in 2022 

 - De voorzitter geeft aan dat het bestuur voornemens is om in 2022 in ieder geval op 11 juni in de 

Sniep een zomerfeest te organiseren en daarnaast een kerstborrel. Verder zal de Kidsclub weer al-

lerlei activiteiten voor kinderen organiseren. 

 - Gesproken wordt over de bestrating en de verkeersproblematiek. Veel leden vinden de bestrating 

slecht maar er zijn ook leden die liever geen nieuwe bestrating zouden hebben. De gemeente bena-

drukt steeds de zorgelijke verkeerssituatie i.v.m. de smalle doorgang voor de hulpdiensten. Wij hou-

den contact met de gemeente. 

 - Gesproken wordt over de vraag op WhatsApp naar gezamenlijke aanschaf van zonnepanelen. De 

voorzitter geeft aan dat er al heel wat “duurzaamheidsrondes” zijn geweest. Omdat wij relatief kort 

geleden (3 jaar) gezamenlijke aanschaf van zonnepanelen hebben georganiseerd en dit erg veel 

werk kost, gaan wij hier vooralsnog niet toe over. Wel kunnen wij leden natuurlijk ondersteunen, bij-

voorbeeld door informatie te delen via WhatsApp, Facebook en de nieuwsbrief. 

mailto:info@albertshoven.nl


8. W.v.t.t.k., rondvraag en sluiting 

 - Geconstateerd wordt dat de nieuwe schutting aan de Zwaardslootseweg mooi geworden is. Deze zal 

nog worden beplant. 

 - Gevraagd wordt of er informatie is over de nieuwe dakpannen bij de hoekwoning aan het begin van 

de Nesciohove. De voorzitter heeft de bewoner gesproken. Het is de eerste woning waar alle dak-

pannen worden vervangen. Omdat de pannen erg poreus waren geworden had hij op diverse plaat-

sen lekkage. Het was lastig om een geschikt en betrouwbaar bedrijf te vinden. Veel bedrijven heb-

ben werk genoeg en namen de opdracht niet aan. Er komen dakpannen van het merk Monier. Die 

pannen sluiten aan bij de pannen van de andere woningen. De kosten bedragen zo’n € 16.500,-.  

 - Gevraagd wordt naar de autokrassen. De voorzitter geeft aan dat 35 auto’s zijn bekrast sinds 2020. 

De krassen zijn vooral aangebracht in de Nesciohove, Roelantshove, du Perronhove en van 

Schendelhove. Alleen al in de van Schendelhove zijn eind vorig jaar rond Kerstmis zes auto’s in één 

nacht bekrast. Wij waren blij dat hiervan (vage) camerabeelden waren waar de politie mogelijk iets 

mee kon, doen maar helaas heeft het onderzoek van de politie niet tot een aanhouding geleid. Wel 

heeft de politie iemand aangesproken. Vooralsnog lijkt het bekrassen te zijn gestopt. 

 - De voorzitter sluit de vergadering rond 22.00 uur. 

 

Wim Tijbosch 

17 februari 2022 


